

Instructions for Use:

Test to be conducted weekly, preferably daily, in an EMPTY tank.

1. Ensure that the Ultrasonic Test Holders are clean and dry.
2. Ensure user hands are clean and dry.
3. Place one VERIFY™ Ultrasonic Indicator in each of the five recommended holders. The indicator should be placed in the spring in the inside of the holder.



4. We recommend attaching one holder to each of the four corners of the tray using the clip on the back of the holder and recommend setting one holder in the center of the tray.

Example of recommended arrangement in tray shown below:



Ultrasonic Tray

5. Place tray into the ultrasonic unit and run a cycle.
6. After the cycle is completed, remove the holders from the tray and carefully remove the VERIFY™ Ultrasonic Indicator from each holder. Caution should be used, as the device may be hot and any residual soil may stain.



7. Inspect the indicator for evidence of soil by placing the plastic film against a white background.

Instructions d'utilisation :

Test à effectuer toutes les semaines, ou mieux tous les jours, dans un réservoir VIDE.

1. S'assurer que les supports de test à ultrasons sont propres et secs.
2. S'assurer que l'utilisateur a les mains propres et sèches.
3. Placer un indicateur à ultrasons VERIFY™ dans chacun des cinq supports recommandés. L'indicateur doit être placé dans le ressort, à l'intérieur du support.



4. Attacher un support à chacun des quatre coins du plateau avec le clip au dos du support. Placer un support au centre du plateau.

Exemple de disposition dans le plateau, illustré ci-dessous :



Plateau à ultrasons

5. Placer le plateau dans l'unité à ultrasons et exécuter un cycle.
6. Une fois le cycle terminé, retirer le support du plateau et, avec précaution, retirer l'indicateur à ultrasons VERIFY™ de chaque support. Attention, le dispositif peut être chaud et les résidus de saleté peuvent tacher.



7. Rechercher sur l'indicateur la présence de saleté en plaçant le film plastique sur un arrière-plan blanc.

VERIFY™ Ultrasonic Indicator / Indicateur à ultrasons VERIFY™

Before Use / Avant utilisation



Pass / Conforme



If all soil has been removed from the indicators, continue using unit as normal.

Si toutes les saletés ont été éliminées des indicateurs, continuer à utiliser l'unité normalement.

Fail / Non conforme



Fail / Non conforme



Fail / Non conforme



If evidence of soil remains on the indicator, departmental procedures should be followed in respect to cleaning efficacy standards.

Si la présence de saleté est détectée sur l'indicateur, appliquer les procédures du service en termes de normes d'efficacité de nettoyage.